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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 12. december 2018, kl. 17.30-20.30 afd. Søndersø  

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Victor, Magnus  

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Lisbeth K., Max, Jørgen, Tina og Victor. 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse, Lisbeth K. 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Kl. 17.30-17.50. Rundvisning på afd. SØ JM foreviste en rundvisning på afd. SØ.  

Kl. 17.50-18.10.  Sidste møde inden jul spi-

ser vi en bid brød, og ønsker hinanden god 

jul 

Mikkel ønskede alle en god jul.  

32- 

Godkendelse af referat fra 20/11 

Referatet fra sidste møde blev godkendt.  

Orienteringspunkter:   

33- 

Elevrådet. Fokus på nedsatte arbejdsgrup-

per. Herunder status på wc-situationen afd. 

NO og SØ 

Eleverne i elevrådet er delt i tre grupper. Toilet-, 

ude- og bodgruppe. De forskellige grupper ar-

bejder med at ”trimme” områderne.  

Boden har givet et pænt overskud, så lejrturen i 

overbygningen honoreres med 1500 kr. til hver 

klasse.  

Mht. toiletterne så vurderes det, at de er bedre i 

stand end tidligere. Eleverne vil i fremtiden også 

være behjælpelige med rengøringen. Flere krea-

tive forslag er i spil til bedre indretning, som 

toiletgruppen medtager i sit arbejde. 

Elevrådet arbejder også med bestyrelsens ind-

stilling ang. brug af mobiltelefoner mv. 

 

34- 

Muligt samarbejde med hallen om skolemad  

Hallen har åbnet for at eleverne på afd. SØ kan 

købe og hente forskelligt mad i middagspausen. 

Fordele og ulemper blev drøftet. Problemstillin-

ger i forbindelse med afvikling af pausen, og 

muligheden for at salget kan foregå på skolen 

blev især vendt. Personalet bliver inddraget i 

forhold til de praktiske foranstaltninger. En prø-

veperiode blev aftalt, og evalueringen skal ske i 

april. 

 

X 

35- 

Opfølgning på masterplan 3 (renovering af 

skolen) 

Masterplan 3 er desværre udsat. Skolebestyrel-

sen er meget ærgerlig over beslutningen, da ind-

holdet i Masterplan 3 efter vores opfattelse er 

meget påkrævet. Vi havde håbet, at der var givet 

en stringent udmelding på genoptagelsen af Ma-

X 
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serplan 3. Vi anerkender, at der er et behov på 

Havrehedskolen. 

36- 

Dialogmøde den 08.01. – Årshjul  

Der er indbudt til dialogmøde den 08/01 kl. 

17.00 -21.00 på Søndersø Rådhus – Tingstedet. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

37- Tema 

Dialog om forventninger til indhold, ar-

bejdsform og samarbejde i skolebestyrelsen. 

 

Mikkel gennemgik strukturen i forhold til udar-

bejdelse af dagsorden og referat. Formand, 

næstformand og skoleleder udarbejder dagsor-

den. Alle er velkommen til at komme med input. 

Få dage efter mødet udsendes referatet. Elevrå-

det er første punkt på dagsordenen, da de ofte 

gerne vil gå lidt tidligt. Der er orienteringspunk-

ter og egentlige drøftelses- og beslutningspunk-

ter. Emnet tages med på næste møde. JM vil un-

dersøge om der er et program eller lignende, der 

kan samle skolebestyrelsens temaer/emnebank. 

 

 

38- 

Evaluering af nuværende kontaktforældre-

folder. 

Udsættes til andet møde.  

X 

39- 

Forslag til oplægsholder ifm. forældreaften  

Digital dannelse fra Børne Vilkår undersøges af 

Jan. 

 

 

40- 

”Minikursus” i skolens FB-side, hjemme-

side og skoleport. 

Mikkel gennemgik Skoleporten, Forældreintra, 

Facebook mv.. Alle enige om, at det nok ikke er 

verdens mest ”moderne” platforme. Der er stor 

forventning til den nye platform AULA, der im-

plementeres august 2019. Jan vil opfordre for-

valtningen til at udarbejde en fælles ibrugtag-

ningspjece. Feriekalenderen skal placeres i 

Forældreintra – er sket. Der ligges op til at be-

styrelsen på forældremøderne skal gennemgå 

skoles kommunikationsplatforme og implemente-

ring af AULA. 

 

42-  

Evt. 

 

 

Skolebestyrelsen har behandlet en forældrehen-

vendelse ang. adfærden i pauserne. Jan oriente-

rede om skolens vurdering af adfærden, og vil 

tage kontakt til forælderen. 

Bussen 561 om morgenen kommer lidt sent i for-

hold til at nå timen kl. 08.00. Bussen opleves 

meget fyldt. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 31-01 2019 kl. 17.30 – 19.30 

• Årshjul 

• Dialog om forventninger til indhold, arbejdsform og samarbejde i skolebestyrelsen  

• Evaluering af nuværende kontaktforældrefolder. 


